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P R O T O K Ó Ł  NR XI/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 14
30

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 29 października 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XI sesji i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy,  

radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek 

podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według 

listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14 (1 radny spóźni się), a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2. Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza wnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących projektów uchwał: 

 zmiany Uchwały Nr XXX/208/2009 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia  

27 lutego 2009 r. dotyczącej ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków  

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. 

 zmiany w Załączniku nr 1 do Uchwały nr VII/34/11 Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie z dnia 24 lutego 2011r. 

 przedłużenia okresu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków z urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Dobiegniew.  

 uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu „Puszcza Drawska”. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

7. Omówienie stanu obiektów sportowo – rekreacyjnych po sezonie letnim.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

turystycznych nad jeziorem Wielgie w Dobiegniewie. 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

c) zmiany Uchwały Nr XXX/208/2009 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia  

27 lutego 2009 r. dotyczącej ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków  

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. 

d) zmiany w Załączniku nr 1 do Uchwały nr VII/34/11 Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie z dnia 24 lutego 2011r. 

e) przedłużenia okresu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków z urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Dobiegniew.  

f) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu „Puszcza Drawska”. 

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Analiza oświadczeń majątkowych. 

11. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji.  

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 20 września Burmistrz uczestniczył w gminnych obchodach Dnia Sybiraka,. 

 Dnia 20 września wzięłam udział Turnieju Wsi Województwa Lubuskiego Jesień  

w Gliśnie, który organizowany był przez Lubuski Ośrodek Doradztwa Rolniczego.  

Gmina Dobiegniew i jednocześnie Powiat Strzelecko – Drezdenecki reprezentowany był 

przez Sołectwo Słowin i Stowarzyszenie Gospodyń i Gospodarzy ze Słowina. Sołectwo 

zajęło zaszczytne II miejsce. Serdecznie gratulujemy 

 Dnia 22 września odbyła się I Konferencja Gospodarcza Gminy Dobiegniew. Tematem 

konferencji był rozwój gospodarczy i prezentacja terenów inwestycyjnych. Sukcesem 

konferencji był udział reprezentantów wielu przedsiębiorstw, instytucji okołobiznesowych 

oraz administracji łącznie z Ministerstwem Infrastruktury i Rozwoju.  

 Dnia 23 września Burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Zarządu CZG SGO5, gdzie były 

omawiane sprawy bieżące. 

 Dnia 24 września odbyła się Powiatowa Rada Zatrudnienia, gdzie gminę reprezentował 

Burmistrz Leszek Waloch.   

 Władze samorządowe planują zmodernizować Muzeum Woldenberczyków i w tym celu  

w dniu 29 września odbyło się spotkanie z projektantem. 

 Gmina Dobiegniew przystąpiła do ogólnokrajowego programu Modelowa rewitalizacja 

miast i jako 1 z 57 gmin zakwalifikowana została do drugiego etapu.  Obecnie prowadzone 

są działania ukierunkowane na przygotowanie wniosku kwalifikującego do kolejnego 

etapu. W związku z tym przedstawiciele Gminy Dobiegniew w osobie Pani Grażyny 

Gradowskiej i Pani Sylwii Łaźniewskiej uczestniczyły w warsztatach tematycznych  

w dniach 29 – 30 września we Wrocławiu.   

 Dnia 3 października Burmistrz uczestniczył w obchodach Powiatowego Święta Leśników  

i Myśliwych Hubertus w Drezdenku  

 Dnia 7 października odbyło się posiedzenie Komisji Mieszkaniowej poświęcone 



4 
 

omówieniu bieżących spraw z zakresu mieszkalnictwa komunalnego. 

 Dnia 7 października w Warszawie odbyła się konferencja orgaznizowana przez Centrum 

Koordynacji Projektów Środowiskowych. Na konferencji przedstawiciele Urzędu 

Miejskiego przedstawiali prezentację multimedialną zorganizowanego projektu 

turystycznego.  

 Dnia 8 października w Auli Zespołu Szkół miały miejsce obchody Powiatowego Dnia 

Seniora w ramach XVII Lubuskiego Tygodnia Seniora. 

 Dzień 14 października to tradycyjne święto pracowników edukacji. Gminne obchody 

odbyły się w Auli Zespołu Szkół i udział wzięli pracownicy Przedszkola „Baśniowa 

Kraina”, Szkoły Podstawowej, Zespołu Szkół, Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 

Oświaty oraz oświatowi emeryci i renciści.  

 Dnia 20 października w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie miała miejsce uroczystość 

Złotych Godów – 8 par mieszkańców Gminy Dobiegniew.  

 Dnia 26, 27 i 28 października odbyły się komisje Rady Miejskiej.  

 Dnia 26 października reprezentowałam Gminę Dobiegniew w spotkaniu LGD „Działaj  

z Nami” w Świebodzinie. Tematem wiodącym spotkania był podział środków na lata 

2014-2020.  

 Dnia 28 października uczestniczyłam z Panią Kierownik OPS w konferencji dotyczącej 

programu rewitalizacji w Zielonej Górze. 

 

Ad. 5. Wnioski i zapytania. 

 Marzena Wierzbicka radna – chciałam zapytać o termin realizacji naprawy drogi  

od kościoła w kierunku j. Radęcino? Również nawierzchnia drogi głównej w Radęcinie 

jest zdewastowana, a koło przystanku autobusowego jest duża wyrwa w drodze w związku 

z powyższym proszę o wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego o naprawę tej 

nawierzchni.  

 Przy przystanku autobusowym w Radęcinie brakuje kosza na śmieci.  

 Czy podjęto działania w sprawie brakującego oświetlenia w Radęcinie? 

 Marlena Pawłowska radna – czy podjęto działania w sprawie naprawy lamp 

oświetleniowych w Parku Miejskim przy siłowni napowietrznej? 

  

Ad.6.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad.7. Informacja o stanie obiektów sportowo – rekreacyjnych po sezonie letnim stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – dopowiem tylko, że Gmina Dobiegniew została 

uhonorowana statuetką Sportowa Gmina, gdyż gminna baza sportowa została zgłoszona  

do konkursu Budowniczy Sportowej Polski. Gala wręczenia nagród odbędzie się w dniu  

26 listopada w Warszawie.   

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 13
30

 do godz. 13
40

. 

Ad.8.  

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

turystycznych nad jeziorem Wielgie w Dobiegniewie. 

 Grzegorz Kołosionek projektant – na początku Rada Miejska podjęła uchwałę  

o przystąpieniu do sporządzenia  planu, rozesłane zostały zawiadomienia, obwieszczenia  

o przystąpieniu do tego planu, nie wpłynęły żądne wnioski. Następnie został sporządzony 

projekt planu, gdzie ma powstać marina, usługi turystyczne do obsługi różnych sportów 

wodnych. Plan został uzgodniony i zaopiniowany ze wszystkimi instytucjami, które są 

niezbędne w tej procedurze. Została przeprowadzona strategiczna ocena oddziaływania  

na środowisko. Przy sporządzaniu planu wystąpił problem cmentarza żydowskiego,  

w związku z tym podejmowali Państwo uchwałę o zmianie granic tego planu o wyłączeniu 

tego obszaru cmentarza. Następnie projekt planu był wyłożony do publicznego przeglądu, 

odbyła się również dyskusja publiczna, ale nie było zainteresowania, nikt nie złożył uwag. 

Obecnie żeby plan mógł wejść w życie należy go uchwalić.      

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XI/59/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok. 
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 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – zmiany dotyczą zmniejszenia i zwiększenia środków, 

które dostaliśmy w rozliczeniu z projektu 400 tys. zł – załącznik nr 1. Następnie mamy 

wniosek o zwiększenie po stronie wydatków kwotę 11 tys. zł na utrzymanie zwierząt  

w schronisku. Następnie przesunięcie kwoty 1 tys. zł między paragrafami funduszu 

sołeckiego Grąsy oraz przesunięcie między działami kwoty 83 zł funduszu sołeckiego 

Ostrowiec. Następnie wniosek Centrum Integracji Społecznej zmiany po stronie wydatków 

kwoty 21 tys. zł. Następnie wniosek ZEAO na kwotę 22 tys. zł w zakresie dofinansowania 

środków – stypendia dla uczniów – Gmina ponosi udział 20% w kosztach.  

Następnie Referat Spraw Komunalno – Gospodarczych złożył wniosek o przesunięcie 

między działami kwoty 5.500zł.       

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XI/60/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – Panie Skarbniku ja mam prośbę, żeby jednak 

uchwała była już przygotowana na komisjach.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – to nie ode mnie zależy, Zarządzenie Burmistrza określa 

jasno, że wnioski ze wszystkich jednostek i wydziałów urzędu powinny wpływać do 15 

dnia każdego miesiąca.  

 

c) zmiany Uchwały Nr XXX/208/2009 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia  

27 lutego 2009 r. dotyczącej ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków  

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XI/61/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany w Załączniku nr 1 do Uchwały nr VII/34/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie  

z dnia 24 lutego 2011r. 
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 Magdalena Szyszko – Graban Kierownik CIS – Uchwała nr L/305/14 Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie z dnia 28 maja 2014r. stanowiła o zwiększeniu liczby uczestników  

do 75 osób. Zwiększenie to było spowodowane realizacją projektu "Nowy początek  

w Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie oraz projektu "Aktywny Dobiegniew" 

realizowanego przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dobiegniewie współfinansowanych 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki. Na dzień dzisiejszy realizacja obu projektów została zakończona, w związku  

z czym zmniejszenie liczby uczestników CIS do 50 osób jest w pełni uzasadnione. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XI/62/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) przedłużenia okresu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków z urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Dobiegniew.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM –  nie podnosimy ceny za wodę i ścieki, a jak 

wygląda sprawa z remontami ujęć wodnych czy wystarcza Pani pieniędzy na to?  

 Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” – jestem już po wstępnych rozmowach 

 z Panem Burmistrzem, złożyłam stosowny wniosek do budżetu gminy na rok 2016  

i ustaliliśmy, że te remonty które nas czekają w przyszłym roku te większe na oczyszczalni 

ścieków będą wyasygnowane z budżetu gminy. Jeżeli tak będzie to cena obowiązująca na 

dzień dzisiejszy pokryje nam koszty.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – jak wygląda zużycie wody w bieżącym roku,  

czy mamy starty? 

 Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” – na wodzie nie mamy strat,  

na kanalizacji są straty, ale ze względu na to, że oczyszczalnia wymaga modernizacji.  

 Leszek Waloch Burmistrz – jak Państwo wiecie miał miejsce nowy zaszczep bakterii,  

nie tylko na samym biobloku, ale również na sieci.  Natomiast w przyszłym roku będziemy 

ze środków gminy remontować jeden bioblok.  

 Paweł Łysiak radny – czy skończył się przegląd hydrantów i czy powstaną nowe hydranty, 

np. na ul. Akacjowej? 
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 Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” – były robione przeglądy, mamy protokół 

z przeglądu, zalecenia są do realizacji jest termin do czerwca 2016r, natomiast nowe nie 

powstaną. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XI/63/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu „Puszcza Drawska”. 

 Joletta Ewa Śpiewak RSKG – w roku 1997 został uchwalony przez radę miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego terenów turystycznych nad jeziorem w Radęcinie.  

W odniesieniu do dwóch dużych działek gminnych, gdzie były zaplanowane pensjonaty 

nie udało się tych działek sprzedać w związku z tym pojawił się pomysł, aby te działki 

podzielić. Obowiązujący plan nie przewidywał tego podziału, więc trzeba było przystąpić  

do opracowania zmiany tego planu. W roku 2005 Wojewoda wydał Rozporządzenie 

wprowadzające obszar chronionego krajobrazu, który obejmuje praktycznie całą Gminę 

Dobiegniew za wyjątkiem miasta. Ten chroniony krajobraz wprowadza cały szereg 

zakazów, m.in. zakaz lokalizowania obiektów budowlanych w pasie szerokości 100 

metrów od linii brzegów rzek, jezior i innych naturalnych zbiorników wodnych.  

W związku z powyższym w lipcu br. wystąpiliśmy do Urzędu Marszałkowskiego,  

aby Sejmik Woj. Lubuskiego podjął uchwałę o zniesieniu tego zakazu w odniesieniu  

do działek w Gminy Dobiegniew, ponieważ od roku 2008 zostały zmienione kompetencje  

i chroniony krajobraz od Wojewody przeszedł pod Sejmik Woj. Lubuskiego.  

Obecnie nowa ustawa o ochronie przyrody stanowi, że projekt uchwały musi być 

uzgodniony z radami gmin, na których terenie znajdują się te obszary chronionego 

krajobrazu oraz z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska.             

 Waldemar Szpila radny – wymienione są również w projekcie uchwały działki  

w Chomętowie. 

  Joletta Ewa Śpiewak RSKG – 3 lata temu Pan Burmistrz poprzez Sołtysów poinformował 

wszystkich potencjalnie zainteresowanych.. Osoby, które miały działki nad jeziorem,  

gdzie te zakaz obowiązuje a chciałby mieć te zakaz zniesiony, żeby móc inwestować to 
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były proszone o złożenie wniosku. Wniosków wpłynęło kilkanaście, wszystkie wnioski 

zostały rozpatrzone pozytywnie i stosowną uchwałą w grudniu 2012 roku te działki, które 

w tej uchwale są wymienione, tj. Radęcinie, Lipince, Wołogoszczy, Chomętowie, 

Chrapowie i Ługach mają zniesiony zakaz.       

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XI/64/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad.9.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – jeżeli chodzi o drogę w Radęcinie, Gmina Dobiegniew 

ma opracowaną dokumentację techniczną. Projekt zakłada przebudowę drogi na odcinku 

ok. 900 metrów od skrzyżowania drogi powiatowej do ostatniej zabudowy i następnie  

w drugą stronę idzie odnoga do leśniczówki. Droga będzie z jednostronnym chodnikiem  

o szerokości 2 metrów i jezdnią główną o szerokości asfaltowej 5 metrów.  

Wojewoda Lubuski ogłosił Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury na lata 

2016-2019 i gmina taki wniosek złożyła. Wnioski będą rozpatrywane do końca listopada. 

Jeżeli wniosek przejdzie jest to koszt 1.200.000zł, natomiast dofinansowanie będzie  

w granicach 50% i termin realizacji kwiecień/maj 2016. 

 Jeżeli chodzi kosz przy przystanku autobusowym to w najbliższym czasie zostanie 

postawiony, z tym że chciałbym zwrócić uwagę że za zatoki, przystanki autobusowe  

i czystość wokół odpowiada zarządca drogi.  

 Jeżeli chodzi o oświetlenie to w tej chwili w ramach konserwacji firma Eneos projektuje 

nowe oświetlenie, tj. ul. Akacjowa, Sarbinowo przy przystanku autobusowym  

i w Ostrowcu mieliśmy zamiar postawić, ale tam będzie postawiona lampa hybrydowa.   

 Jeżeli chodzi o oświetlenie w parku to w miesiącu październiku zostało skradzionych  

10 akumulatorów z 5 lamp oświetleniowych na koszt 5.000zł. Sprawa została zgłoszona 

na Policję, ale postępowanie zostało umorzone. W związku z powyższym poprosiliśmy 

firmę, w jaki sposób można to zabezpieczyć i otrzymaliśmy odpowiedź, że najbardziej 

korzystnym rozwiązaniem będzie zmiana układu i przejść w tradycyjne zasilanie.  

Koszt oferty to 16.000zł.      

 Jeżeli chodzi o remont drogi powiatowej w Radęcinie zwrócimy się z wnioskiem do 

Starostwa Powiatowego.  
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 Jeżeli chodzi o brakujące oświetlenie w Radęcinie to w przyszłym tygodniu odbędzie 

się spotkanie z projektantem i zobaczymy, jaka jest możliwość uzupełnienia tego 

oświetlenia.  

 

Ad.10. Analiza oświadczeń majątkowych. 

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację w sprawie 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych za 2014 rok, która stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. Natomiast informacja w sprawie oświadczeń majątkowych  

z Urzędu Skarbowego zostanie przedstawiona radnym na sesji w miesiącu listopadzie.  

 

Ad.11.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – Burmistrz Dobiegniewa serdecznie zaprasza 

Radę Miejską na Obchody Święta Odzyskania Niepodległości, które odbędą się w dniach 

10 i 11 listopada 2015 roku w Dobiegniewie.    

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął X sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 


